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Inleiding 
13 februari jl hebben wij het onderzoek “ruimte voor sport in Gooise Meren” ontvangen. Vraag en aanbod analyses van 
binnen- en buitensportaccommodaties door het mulier instituut. Het onderzoek heeft in 2021 plaats gevonden. 
Met ingang van het schooljaar 2023/2024 zijn de basisscholen verplicht om standaard per week geen 3 kwartier 
bewegingsonderwijs te geven maar 2 x 3 kwartier. In 2021 gold dus de norm 0,75 uur, vanaf de zomer 2023 geldt 1,5 uur. 
Geadviseerd wordt die 1,5 uur te verdelen over 2 dagen. 
Er is op pagina 6b tabel 3.1 een overzicht gegeven van het aanbod binnensportaccommodaties in Gooise Meren in 2023 met 
daarbij vermeld de eigenaar en de exploitant. 
In het onderzoek worden gegevens gehanteerd verkregen van sportbonden.  
 
Vraag 1 
Wat is de einddatum van de contracten die momenteel lopen voor het uitbesteden van het beheer van de verschillende 
binnensportaccommodaties? 
 
Antwoord 
De einddatum van de contracten verschillen per accommodatie.  
De binnensportaccommodaties in beheer bij Sportfondsen Gooise Meren hebben een einddatum van 31-12-2023 
De binnensportaccommodaties in beheer bij Sportfondsen Naarden hebben een einddatum van 31-12-2026 
De binnensportaccommodatie in beheer bij Gymnastiek- en turnvereniging Keizer Otto heeft een einddatum van 31-12-2040 
 
Vraag 2 
Zie pagina 9 punt 3.3. Is er rekening gehouden bij het bepalen van de vraag dat er een verdubbelde vraag te verwachten is na 
de zomer 2023 van de scholen? 
 
Antwoord 
Voor de berekeningen van beschikbare zaalruimte is de gemeente altijd uitgegaan van 2 x 45 minuten gym per leerling. Een 
klokuur blijft 45 minuten, dus ook na de zomer van 2023 hebben wij voldoende ruimte beschikbaar.  
 
Vraag 3 
Het lijkt erop dat de bezetting van de binnensportaccommodatie  “de Kroon”  niet is meegenomen in de berekeningen. Zie 
pagina 11. Klopt dit? 
 
Antwoord 
De Kroon is, evenals De Fontein Mavo, Vituscollege, Gooilandschool, Willem de Zwijger College en Goois Lyceum niet 
meegenomen in de scope van dit onderzoek. Wij realiseren ons dat dit een vertekend beeld geeft en laten daarom een 
addendum van het onderzoek opstellen waarbij De Kroon en de Gooilandschool wel worden meegenomen. 
 
Vraag 4 
Er wordt uitgegaan  bij het aanbod van zaalsporteenheden (blz. 8 vergelijking) d.w.z. een sporthal 3 zaalsporteenheden , een 
sportzaal 2 zaalsporteenheden en een gymzaal 1 sportzaal eenheid . Feitelijk kan de sporthal niet gebruikt worden door 
meerdere gebruikers tegelijkertijd en betekent dit een lager aanbod van zaalsporteenheden. Bent u hiervan op de hoogte en 
is hiermee rekening gehouden? 
 
Antwoord 
Sporthallen kunnen door meerdere gebruikers tegelijkertijd worden gebruikt, scheidingswanden zijn daarvoor beschikbaar. 
 
Vraag 5 
Op pagina 7 staat dat sporthal de Bredius geëxploiteerd wordt door sportcombinatie Muiden. Klopt dit? 
 
Antwoord 
Ten tijde van de publicatie van dit rapport was SC Muiden de beoogd exploitant voor de Sporthal Bredius. Inmiddels heeft SC 
Muiden aangegeven enkel de kantine te willen exploiteren. De sporthal zelf zal 1,5 jaar geëxploiteerd worden door 
Sportfondsen Gooise Meren. Na 1 jaar wordt de exploitatie van de sporthal aanbesteed.  
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Vraag 6 
Is er een reden waarom de sportverenigingen niet gehoord zijn m.b.t. hun behoefte? 
 
Antwoord 
Dit behoorde niet tot de scope van dit onderzoek.  
 
Vraag 7 
De recente ledenontwikkeling van vereniging G&TV Keizer Otto (gelukkig) sluit in het geheel niet aan op de trend in de 
ledenontwikkeling van de KNGU. Die laatste trend is een neerwaartse, KO groeit juist. Is het niet veel zuiverder om het 
onderzoek te baseren op de behoefte van de sportverenigingen van Gooise Meren? 
 
Antwoord 
Het uitvragen van de behoefte per sportvereniging behoorde niet tot de scope van dit onderzoek.  
 
 
 
 


